
Bestyrelsesmøde Referat 
Dato: 10/10/2024 18.00 

Deltagere: 
Thomas Bach Møller (TM),  Mia Trosbjerg (MT), Henning Lander (HL), Gregers Nielsen (GN) Kim 
Sørensen (KS), ChrisLan Winnem (CW). AOud fra Jesper Lauridsen (JL), Mads Lundsgaard (ML) 
Kenneth Juul Nielsen (KJ), Jogvan Joensen (JJ). 

Emne Orientering/beslutning

Formand

Næstformand Der er bevilget LAG midler til 
eventuelt køb af to 
klubbåde. Der arbejdes 
videre med projektet og 
mulig finansiering med 
henblik på forelæggelse på 
generalforsamlingen 2025. 

Emner til årets 
kammeratskabspokal blev 
drøftet. 

Kasserer Regnskab 2024 og budget 
2025 fremlagt og diskuteret. 

Drøftelse af muligt problem i 
forbindelse med 
medlemsanciennitet i 
klubben. 

Der er bevilget kommunalt 
tilskud til Magne Løbner 
Hass deltagelse i windsurf 
stævner i alt 5.200 kroner. 

En  fjerde stævnedeltagelse 
er ansøgt. Der vil også i 
2025 kunne søges tilskud pr. 
vundet mesterskab, 1000 
kroner.

Havnen I forbindelse med havnens 
udskiftning af de udendørs 
overvågningskameraer er 
der opsat to kameraer i 
klublokalerne. Disse vil blive 
afmonteret og opsat på 
ekstra lokaliteter udenfor.



Klubhus Som supplement til den 
eksisterende rengøring vil et 
eksternt rengøringsfirma 
blive hyret til at stå for en 
månedlig rengøring i 
klublokalerne. 

Arrangementer i den 
resterende del af 2024: 
Torsdagscafe den 31.10 
med besøg på 
radiostationen. 
Standernedtagning den 2.11 
Afriggerfest den 9.11 
Torsdagscafe og julebanko 
den 28.11

Ungdom Ungdomsudvalget foreslår 
indkøb af ny rib evt. med 
tilhørende flydeponton til 
afløsning af hejs. Også 
reparation af den røde rib. 
Den grå rib bør kasseres, da 
den ikke  lever op til 
relevante krav i forbindelse 
med assistance og 
søredning. 

Der foreslås produktion af 
en reklamespot om 
sejlklubben til visning i Kino 
Der foreslås også et muligt 
samarbejde med NEG 
elever på gymnasiet vedr. 
produktion af reklamespots 
til visning i kommunens 
skoler.

Tursejler

Kapsejler

PR

Nye emner til behandling

Næste møde 15.11 2024

Eventuelt Afriggerfest-invitation er 
sendt ud.  
Super flot arbejde fra 
styregruppen. Bestyrelsen 
håber på god tilslutning fra 
medlemmerne 


